
Končnica prvenstva
in evropski pokal
Košarkarice Iskre Delte Ježice
so pripravljene za štart

Košarkarice tskra Delta Ježi-
ce so dobro pripravljene za
novo tekmovalno sezono. V li-
ga tekmovanju želijo v zak-
Ijučni del - takoimenovani
play-off - ki ga Istos prvič
uvajajo tudi med dekleti v pr-
vem zveznem razredu. S tem
bi si JežiČanke priborile pravi-
co ponovnega nastopa v
evropskem tekmovanju za po-
kal Liliane Ronchetti.

i Mladi in zagnani trener be-
£igrttf8kih košarkaric Andrej
Urlep.pravi:

»Naš cilj je dosegljiv: pla-
sma med Štiri najboljše ekipe
v prvenstvu. S tem bi se uvrsti-
li v play-oft. V novo sezono
štartamo brez branilke Maje
Rak, toda z novinkami Spain
In Pocrnič. Prva je center iz
Montinga. druga organizator

igre iz Maribora. Obe so odlič-
ne igralke in velika okrepitev
Ijubljanskih košarkaric. Ekipa
v kateri so še Oornik, Malac-
ko. Alič. Vrbec-Skerbinjek, Ši-
ško, Zupan, Salvestrini, Topa-
lovič in Grošelj bo 5e naprej
uveljavljala moderno, hitro
igro z protinapadi ter agresiv-
no obrambo.«

Do izida našega glasila so
Ježičanke že odigrale prvo
srečanje v pokalu Liliane Ron-
chetti z Vointo v Bukarešti, ju-
tri (9. oktobra) pa vabijo na Je-
žico Ijubitelje kožarke, da z
navijanjem pomagajo do zma-
ge v povratnem srečanju.

V soboto, 12. oktobra pa se
začne llga in JežiČanke gostijo
enega favoritov za naslov pr-
venstva zagrebški Monting.

JežiČanke so svojo dobro
formo že potrdile. Zmagale so

na tradicionalnem turnirju v
Banja Luki, ki ga je pripravil
KK Mladi krajišnik. Med šesti-
mi vrstami (pet prvoligašev in
Jugoplastika) so bile Ježičan-
ke prepričljivo prve. Za njimi
je tudi že prvo srefianje v po-
kalu Liliane Ronchetti. V Bu-
karešti so premagale romun-
sko ekipo Vointa 96:49
(48:30), povratno srečanje bo
9. oktobra. V soboto. 12. okio-
bra, pa se začne liga in Ježi-
čanke gostijo enega favoritov
za nasiov državnih prvakinj,
zagrebški Monting.

Kapetan Ježice in državna
reprezentantka Polona Dornik
je malo trenirala s svojo ekipo,
vendar je s formo zadovoljna:

»Dobro sem pripravljena.
Jasna AliČ in jaz smo bile več
kot mesec dni z državno re-
prezentanco. Zdaj smo v ma-
tičnem klubu in pomagale bo-
mo ekipi do zastavljenih ci-
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